



Bestyrelsesmøde SVINØ BÅDELAUG

Mødedato: 27-06-2019
Mødested: Klubhuset SVINØ BÅDELAUG
Mødedeltager: Bjarne Schjødtz, Bruno Pedersen, Gert Yndigegn,
Henrik Christensen og Lars Christensen.

Dagsorden:

1. Medlemmer.
2. Økonomi.
3. Bygninger, opholdsarealer, p-plads og havneanlæg.
4. Aktiviteter.
5. Status på igangværende opgaver.
6. Eventuelt.
7. Godkendelse af referat, ved oplæsning af kladde.

Referat:

Ad pkt. 1:

1-0. I kraft af at vi har ledige jolle og pælepladser, blev vi enige om, at vi nu igen optager nye medlemmer.

Nye medlemmer:

- Thomas Pedersen
- Kim smed
- Theis Bekker
- Thomas (kromand)
- John Bisgaard

1-1. Vi gør opmærksom på at vi/bestyrelsen er meget modtagelige for nye tiltag, ting der måske skal ændres, informationer osv.....Vi vil bede jer medlemmer om at komme med jeres informationer pr. mail, ligge en seddel i postkassen for havnepenge, eller at møde op til vores bestyrelsesmøder og deltage i pkt. 1.

FYI:

medlemmer med info til bestyrelsen osv...er meget velkommen til at deltage i pkt. 1.

MEN KUN I PKT. 1.!

Ad pkt. 2: (Michael - deltog i dette punkt)

2-0. Gennemgang af udgiftsbilag, alle bilag er godkendt af BS og BP, kvitteres med deres underskrift på bilag.

2-1. Vores retningslinjer for, optælling og håndtering af kontanter blev gennemgået og opfrisket.

2-2. Bestilling af øl og vand, vi gennemgik hvorledes vi kunne sikre os, at vi ikke løbetør for øl og vand, vi blev enige med Michael om nye retningslinjer for bestilling af øl og vand.



Bestyrelsesmøde SVINØ BÅDELAUG

- 2-3.** Gennemgang af klubbens økonomi, vores økonomi er på nuværende tidspunkt meget positiv, vi mangler kun en indtjening på ca. 2.000,- for at være på budget for år.
Der er dog en ting der skiller sig ud - vi har kun modtaget betaling for 7 stk bade i denne sæson. VI VIL GØRE JER OPSMÆRKSOME PÅ, AT DET ER ALLE DER SKAL BETALE 5,- FOR ET BAD - OGSÅ VORES EJNE MEDLEMMER.
Vi opsætter skilte på døre til baderum med info, og følger op på dette ved næste møde.

Ad pkt. 3:

- 3-0.** Vi er i gang med et nyt oplæg på markise til terrasse ved bro 1.

Ad pkt. 4:

- 4-0.** Husk havnefest d. 9 - 10 august...!

Ad pkt. 5:

- 5-0.** Info folder til nye medlemmer, oplæg er godkendt, vi afventer den færdige folder fra Palle Andersen. Hanne har lavet de færdige folder, som blev gennemgået - folder sender til tryk.
- 5-1.** Opdateringer af vores vedtægter (GY tovholder)
- 5-2.** Kursus / info aften for brug af vores hjertestarter, bliver afholdt i venter sæsonen (BP tovholder)
- 5-3.** Vi arbejder stadig på en løsning ang. videoovervågning, i første omgang har vi fået afslag på vores ansøgning fra Fyns politi, vi undersøger mulighederne for at anke deres afgørelse. (LC tovholder)
- 5-4.** Indkøb af 2 stk nye parasolføder til de nye parasoller (HC & LC tovholder) **Udført.**

Ad pkt. 6:

- 6-0.** Vi gør vores medlemmer opmærksomme på, at i tidsrummet kl. 19.30 til 20.30 når der er bestyrelsesmøde er klubhuset lukket.!
- 6-1.** Vi har fremsendt høringssvar til miljøstyrelsen, hvor vi ydre vores utilfredshed med lukning af gamborgfjord maj - juni 2020..!
- Vi har fået svar retur miljøstyrelsen, de informere os at gamborgfjord ikke vil blive lukket permanent - vi vil modtage underligere info.

Ad pkt. 7:

- 7-0.** Referat er godkendte.

Referent: Lars Christensen.